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Rada Gminy Masłów 

 

Protokół nr XLVIII  

Sesja w dniu 21 lipca 2022 
 

Obrady rozpoczęto 21 lipca 2022 o godz. 08:30, a zakończono o godz. 10:43 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

 

Obecni: 

1. Stanisław Doleziński 

2. Marek Łukasz Dudzik 

3. Mateusz Jan Fąfara 

4. Ryszard Jan Filipowicz 

5. Wojciech Haba 

6. Bernarda Komorowska 

7. Małgorzata Kozubek 

8. Tomasz Ksel 

9. Andrzej Kułak 

10. Artur Maciej Lis 

11. Janusz Obara 

12. Andrzej Pedrycz 

13. Zenon Adam Pedrycz 

14. Ryszard Piotr Szymczuch 

15. Piotr Władysław Zegadło 

 

 

Lista gości na posiedzeniu: 

Stanisław Białowąs – sołtys sołectwa Barcza 

Mirosław Piwko – sołtys sołectwa Brzezinki  

Aniela Cedro - sołtys sołectwa Dąbrowa 

Renata Samiczak – sołtys sołectwa Masłów Drugi 

Mirosław Kuzka – sołtys sołectwa Mąchocice Kapitulne 

Katarzyna Kaczor – sołtys sołectwa Mąchocice – Scholasteria 

Edward Mazur – sołtys sołectwa Wola Kopcowa  

Irena Kundera – Kierownik Centrum Usług Wspólnych  

Karol Ziemba - Kancelaria Prawna Jakóbik i Ziemba  

 

 

1. Otwarcie posiedzenia 

Przewodniczący Piotr Władysław Zegadło otworzył XLVIII sesję Rady Gminy Masłów. 

Stosownie do art. 20 ustęp 1 ustawy o samorządzie gminnym oraz na podstawie art. 15zzx ust. 

1 i 2 ustawy z dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 

przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych 
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nimi sytuacji kryzysowych (t. j. Dz. U. z 2020 r. poz. 1842), Przewodniczący Rady Gminy 

Masłów Piotr Zegadło poinformował, że obrady odbywają się w trybie hybrydowym  

(z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość). Przewodniczący przywitał 

radnych, Wójta Gminy, Zastępcę Wójta Gminy, Skarbnika Gminy, pracowników urzędu, 

uczestniczących gości oraz wszystkich oglądających transmisję.  

 

2. Stwierdzenie quorum 

Przewodniczący Rady poinformował, że w dzisiejszych obradach uczestniczy 15 radnych, co 

jest podstawą do podejmowania prawomocnych uchwał. Lista obecności (wygenerowana na 

podstawie systemu informatycznego esesja) stanowi załącznik niniejszego protokołu. 

 

3. Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że do Biura Rady nie wpłynął wniosek o zmianę 

porządku obrad i przystąpił do głosowania zaproponowanego porządku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr 

Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

 

4. Przyjęcie protokołu Nr XLVII z poprzedniej sesji 

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Władysław Zegadło poinformował, że do Biura 

Rady Gminy nie wpłynął wniosek o zmianę treści protokołu z poprzedniej sesji i przystąpił do 

głosowania w tym punkcie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Andrzej Kułak, Artur Maciej 

Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr 

Władysław Zegadło 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Tomasz Ksel 

 

5. Sprawozdanie Wójta z pracy Wójta i urzędu gminy w okresie między sesjami 

Materiał radni otrzymali w statutowym terminie i stanowi załącznik protokołu. Wójt Gminy 

Masłów Tomasz Lato przedstawił najważniejsze informacje zawarte w sprawozdaniu. 

Radny Andrzej Pedrycz zapytał, czy coś wiadomo na temat dopłat do węgla.  
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W odpowiedzi Wójt Gminy wyjaśnił, że nadal trwają procedury legislacyjne, na tę chwilę 

samorządy nie mają jeszcze szczegółów. Jak tylko pojawią się przepisy gmina będzie 

informować na swoich stronach o możliwości składania wniosków w tym zakresie. 

Brak kolejnych głosów w tym punkcie, sprawozdanie zostało przyjęte.  

 

6. Projekt uchwały: 

a) w sprawie ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

pedagoga, pedagoga specjalnego, psychologa, logopedy, terapeuty 

pedagogicznego, doradcy zawodowego oraz nauczyciela oddziału przedszkolnego 

pracującego z grupami dzieci 6-letnich i młodszych, w szkołach prowadzonych 

przez Gminę Masłów 

Kierownik Centrum Usług Wspólnych Irena Kundera przedstawiła projekt uchwały. 

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy pozytywnie zaopiniowała 

omawiany projekt uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr 

Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

Uchwała nr XLVIII/482/2022 w sprawie ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć pedagoga, pedagoga specjalnego, psychologa, logopedy, terapeuty 

pedagogicznego, doradcy zawodowego oraz nauczyciela oddziału przedszkolnego pracującego 

z grupami dzieci 6-letnich i młodszych, w szkołach prowadzonych przez Gminę Masłów 

została podjęta. 

 

b) w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Masłów na rok 

szkolny 2022/2023 

Irena Kundera – Kierownik Centrum Usług Wspólnych omówiła projekt uchwały.  

Nie zgłoszono uwag w tym punkcie. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy pozytywnie zaopiniowała 

omawiany projekt uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 
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Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr 

Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

Uchwała nr XLVIII/483/2022 w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie 

Masłów na rok szkolny 2022/2023 została przyjęta.  

 

c) w sprawie zmiany nazwy Szkoły Podstawowej im. Marii Skłodowskiej-Curie w 

Mąchocicach Kapitulnych 

Kierownik Centrum Usług Wspólnych Irena Kundera przedstawiła projekt uchwały. 

Dyrektor Szkoły Podstawowej im. Marii Skłodowskiej – Curie Aneta Januchta przedstawiła 

historię tego pomysłu i procedury związane z utworzeniem oddziałów integracyjnych  

i dwujęzycznych. 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Władysław Zegadło zabrał głos informując, że taka 

inicjatywa bardzo cieszy i życzył powodzenia w trakcie realizacji tego przedsięwzięcia. 

Przewodniczący zapytał czy rodzice będą mieć możliwość wyboru grupy, do której będzie 

uczęszczać ich dziecko. 

W odpowiedzi, Dyrektor SP w Mąchocicach Kapitulnych Aneta Januchta poinformowała, że 

jest to jedno z najczęściej zadawanych pytań ze strony rodziców i wyjaśniła szczegółowo na 

czym będzie polegała edukacja w grupie dwujęzycznej, w której jest nauczyciel wspomagający.  

Brak kolejnych głosów w dyskusji. 

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy zaopiniowała pozytywnie 

projekt uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr 

Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

Uchwała nr XLVIII/484/2022 w sprawie zmiany nazwy Szkoły Podstawowej im. Marii 

Skłodowskiej-Curie w Mąchocicach Kapitulnych została przyjęta. 

 

d) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie, w drodze bezprzetargowej na rzecz 

użytkownika wieczystego, prawa własności gruntu, stanowiącego własność Gminy 

Masłów, oznaczonego w ewidencji gruntów i budynków jako działka nr 1090/12, 

obręb Masłów Pierwszy 

Inspektor ds. gospodarki nieruchomościami Anna Kucmin przedstawiła szczegółowo projekt 

uchwały. 

Radny Tomasz Ksel podziękował za informacje, o których była mowa na komisji oraz  

o indywidualne wyjaśnienia w tej sprawie. Radny zapytał, co w sytuacji, gdy wartość 

oszacowana przerośnie możliwości finansowe użytkownika wieczystego. 

Inspektor Anna Kucmin odpowiedziała, że użytkownik wieczysty jest zdecydowany na te 

zakup. Jeżeli nie przystanie na tę kwotę, to do sprzedaży nie może dojść, ponieważ nie możemy 

sprzedać nieruchomości po cenie niższej niż ustalona przez rzeczoznawcę majątkowego.  
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Radny Ksel dodał, że jest to ostatnia działka na terenie gminy, o takiej powierzchni, która ma 

użytkowanie wieczyste (poza dwiema działkami stanowiącymi drogi), co daje inne spojrzenie 

na sytuację tej sprawy.  

Radna Małgorzata Kozubek dodała, że ponieważ działka znajduje się w Masłowie to pieniądze 

ze sprzedaży powinny zostać w Masłowie, zgodnie z wcześniejszymi ustaleniami.  

Radny Stanisław Doleziński zabrał głos w odpowiedzi do radnej Kozubek informując, że uważa 

inaczej. Skoro sprzedano grunt w Dąbrowie za ponad 800.000 zł to pieniądze powinny być dla 

całej gminy. 

Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato poinformował, że gospodarując racjonalnie budżetem 

gminy wiadomo, że środki są w pierwszej kolejności wydawane tam, gdzie są niezbędne. Wójt 

Gminy dodał, że głęboko wierzy w to, że Wysoka Rada i wójt wraz z pracownikami potrafią 

tworzyć klimat sprzyjający rozwojowi wszystkich sołectw równomiernie. Natomiast 

jednoznaczne stwierdzenie, że pieniądze ze sprzedaży gruntów pozostają w danym sołectwie, 

utrudniałoby funkcjonowanie. Konstruując budżet, środki finansowe pochodzące z różnych 

dochodów są wykorzystywane na najważniejsze inwestycje i bieżące utrzymanie. I tam, gdzie 

ich brakuje – w tym trudnym czasie będą wykorzystywane.  

Radna Kozubek wyjaśniła, że zabiega o stołówkę w szkole w Masłowie Pierwszym, gdzie 

dzieci jedzą posiłki w grupach, ponieważ sala jest za mała na potrzeby szkoły i wstyd, że taką 

stołówkę mamy w szkole Jana Pawła II.  

Brak kolejnych zgłoszeń w dyskusji. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa pozytywnie 

zaopiniowała projekt.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr 

Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

Uchwała nr XLVIII/485/2022 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie, w drodze 

bezprzetargowej na rzecz użytkownika wieczystego, prawa własności gruntu, stanowiącego 

własność Gminy Masłów, oznaczonego w ewidencji gruntów i budynków jako działka nr 

1090/12, obręb Masłów Pierwszy została przyjęta. 

 

e) w sprawie wyrażenia zgody trwałemu zarządcy na zawarcie kolejnej umowy 

najmu części nieruchomości zabudowanej budynkiem Szkoły Podstawowej im. 

Jana Pawła II w Masłowie Pierwszym 

Anna Kucmin - Inspektor ds. gospodarki nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag w tym punkcie. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa zaopiniowała 

pozytywnie omawiany projekt. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr 

Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

Uchwała nr XLVIII/486/2022 w sprawie wyrażenia zgody trwałemu zarządcy na zawarcie 

kolejnej umowy najmu części nieruchomości zabudowanej budynkiem Szkoły Podstawowej 

im. Jana Pawła II w Masłowie Pierwszym została przyjęta. 

 

f) w sprawie nadania nazwy ulicy w obrębie Dąbrowa, gmina Masłów 

Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato zabrał głos informując, że rozpoczyna się blok uchwał 

dotyczące nadania nazw ulic w sołectwie dąbrowa. Wójt przypomniał, że od kilku lat 

mieszkańcy zgłaszali do samorządu potrzebę nadania nazw ulic i uporządkowania numeracji. 

Wójt Gminy przedstawił pokrótce przeprowadzoną procedurę i przebieg obrad komisji w tej 

tematyce.  

Monika Dolezińska-Włodarczyk Zastępca Wójta Gminy szczegółowo przedstawiła przebieg 

konsultacji i podkreśliła, że mają one charakter opiniodawczy a ich wyniki nie są wiążące dla 

Rady. Pani Wicewójt poinformowała o pismach wpływających w tej sprawie, wyjaśniła  

z czego wynikały opóźnienia w procedurze (wybory, pandemia, spis powszechny)  

i przedstawiła projekt uchwały dotyczący propozycji nadania nazwy ulica Barczańska wraz  

z wynikami konsultacji.  

W dyskusji, o głos poprosił mieszkaniec gminy (1), który podziękował Wójtowi za możliwość 

oglądania obrad komisji, rejestracji tych obrad. Mieszkaniec zapytał, czy organ stoi na 

stanowisku, że procedura konsultacji została przeprowadzona zgodnie z przepisami prawa.  

Zastępca Wójta Gminy wyjaśniła szczegółowo przepisy w tym zakresie podkreślając, że 

przedmiotem konsultacji może być projekt uchwały, ale również może być zbieranie propozycji 

od mieszkańców, jakie nazwy ulic proponują. Zastępca Wójta przytoczyła zapisy 

obowiązującej uchwały nr X/118/2019 Rady Gminy Masłów z dnia 1 sierpnia 2019 r.  

w sprawie zasad i trybu przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami gminy Masłów oraz 

zarządzenia nr 20/2022 Wójta Gminy Masłów w sprawie przeprowadzenia konsultacji 

z mieszkańcami Sołectwa Dąbrowa w przedmiocie nadania nazw ulic w obrębie Dąbrowa, 

gmina Masłów. Pani Wójt podkreśliła, że zgodnie z przepisami – wyniki konsultacji nie są 

wiążące dla organu stanowiącego, czyli Rady Gminy, która ma wyłączne kompetencje  

w zakresie nadawania nazw ulic i placów.  

Radny Ryszard Jan Filipowicz zabrał głos informując, że w większości nazw ulic, również na 

komisjach – jest zgoda. Radny odniósł się do nazwy ulicy Diamentowa, która budzi największe 

kontrowersje. 

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił uwagę, że w chwili obecnej omawiana jest nazwa ulicy 

Barczańska i poprosił o ewentualne odniesienie się do tej nazwy. 

Radny Filipowicz odpowiedział, że nazwa ulicy Barczańska jest dobrą propozycją. 
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Radny Tomasz Ksel poinformował, że podtrzymuje swoją deklarację z komisji, że nie jest 

przeciwnikiem nadawania nazw ulic. Jednak wątpliwości budzi stanowisko pani mecenas  

z posiedzenia komisji, gdzie dość długo pani mecenas wyjaśniała, że konsultacje nie były 

przeprowadzone zgodnie z prawem. Dziś mamy stanowisko pana mecenas, które jest sprzeczne 

z tym, co na komisji mówiła pani mecenas. Wobec czego mamy dwie sprzeczne opinie prawne. 

Oczywiście, konsultacje nie są wiążące dla Rady. Jednak radny Ksel poprosił o odpowiedź, czy 

zostały one przeprowadzone prawidłowo.  

W odpowiedzi, Wójt Gminy Tomasz Lato przypomniał, że pani mecenas zakończyła swoje 

wystąpienie na komisji stwierdzeniem, że przedłożone projekty uchwał powinny zostać 

poddane pod głosowanie. Dlatego jako inicjator tych projektów, wójt nie zdecydował się zdjąć 

ich z porządku obrad.  

Radna Małgorzata Kozubek dodała, że pani mecenas nie wiedziała jak do tej pory przebiegały 

konsultacje w sprawach nadawania nazw ulic.  

Radny Ksel przypomniał, że jest to pierwsze nadawanie nazw ulic dla całej miejscowości, od 

czasu podjęcia uchwały o konsultacjach.  

Zastępca Wójta Gminy wyjaśniła, że uchwała w zakresie konsultacji była podjęta w 2006 roku, 

a w międzyczasie została zmieniona, uszczegółowiona.  

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Władysław Zegadło poinformował, że nadawanie 

nazw ulic w gminie trwa od dłuższego czasu (Wola Kopcowa, Masłów Pierwszy, Masłów 

Drugi). Konsultacje były prowadzone w tym samym trybie, wychodząc naprzeciw 

mieszkańcom, którzy zgłaszali propozycje. Zaproponowany przez panią mecenas sposób 

konsultacji można rozważyć.  

Mecenas Karol Ziemba odnosząc się do wymogu formalnego konsultacji wyjaśnił jakie 

wymogi stawia ustawa o samorządzie gminnym. W ocenie pana mecenasa, przeprowadzone 

konsultacje nie były wymagane przy nadawaniu nazw ulic, gdyż jest to wyłączna kompetencja 

Rady Gminy. A zatem to czy konsultacje się odbyły czy nie, nie ma znaczenia dla skutecznego 

i zgodnego z prawem podjęcia uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy. Mecenas przytoczył 

wyrok Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Olszynie.  

Radny Stanisław Doleziński wyjaśnił, że konsultacje się odbyły, formularze zostały przekazane 

mieszkańcom i mieli czas na złożenie ich w urzędzie. Radny uważa, że nazwy ulic są konieczne 

dla zapewnienia bezpieczeństwa mieszkańców. 

Radny Andrzej Pedrycz zabrał głos informując, że nadanie nazw ulic usprawni komunikację 

wewnątrz sołectwa oraz gminy i dyskusja w tym temacie powinna się zakończyć.  

Brak kolejnych głosów w dyskusji. 

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław 
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Zegadło 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zenon Adam Pedrycz 

Uchwała nr XLVIII/487/2022 w sprawie nadania nazwy ulicy w obrębie Dąbrowa, gmina 

Masłów została przyjęta. 

 

g) w sprawie nadania nazwy ulicy w obrębie Dąbrowa, gmina Masłów 

Zastępca Wójta Gminy Masłów Monika Dolezińska-Włodarczyk przedstawiła szczegółowo 

projekt uchwały dotyczący nadania nazwy ulicy – Diamentowa oraz korespondencję w sprawie 

nadania nazwy dla tej ulicy.  

Radny Ryszard Jan Filipowicz zabrał głos informując, że cieszącym jest fakt, że mieszkańcy 

angażują się w sprawy sołectwa. Po długiej dyskusji w gronie radnych i sołtysów, doszliśmy 

do wniosku, że na dzisiejszej sesji powinniśmy odrzucić proponowaną nazwę. Radny wyjaśnił, 

że nazwa nie jest w żaden sposób związana z miejscowością, nazwa „Biała Góra” lub 

„Białogórska” istnieje w świadomości ludzi mieszkających w Dąbrowie i nie tylko. Zdaniem 

radnego, na dzisiejszej sesji sprawa jest nie do przeskoczenia, wobec czego radny poprosił o 

odrzucenie tej uchwały dzisiaj i ponowne skonsultowanie propozycji nazwy. 

Radny Andrzej Pedrycz zapytał radnego, czy chodzi o odrzucenie projektu czy negatywne 

przegłosowanie przez Radę. 

Radny Filipowicz odpowiedział, że tak. 

Głos zabrał radny Stanisław Doleziński, który uważa, że projekt powinien być przegłosowany 

na dzisiejszej sesji i odniósł się do propozycji nazwy przedstawionej przez radnego Filipowicza. 

Radny Zenon Adam Pedrycz poinformował, że popiera stanowisko radnego Filipowicza, 

ponieważ uważa, że nazwa „Diamentowa” nie a żadnego sensu i rada powinna zagłosować 

„przeciw”. 

Radny Tomasz Ksel poprosił o opinię mecenasa, co w przypadku odrzucenia jednej z nazw 

ulic, czy to wstrzymuje proces legislacyjny.  

Wójt Gminy Tomasz Lato odpowiedział, że proces nadawania nazw ulic nie zostaje przerwany. 

Gdyby doszło do niepodjęcia tej uchwały w dniu dzisiejszym, to proces nadawania nazw zostaje 

przedłużony.  

Mecenas Karol Ziemba potwierdził stanowisko wójta informując, że nie ma przepisu, który 

nakazywałby nadawanie nazw ulic na jednej sesji.  

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Władysław Zegadło dodał, że takie sytuacje już 

miały miejsce, że nadawaliśmy po kilka nazw ulic.  

Mieszkaniec gminy (1) podziękował Wójtowi za przeprowadzone rozmowy w zakresie 

złożonego sprzeciwu oraz za podanie tej informacji podczas posiedzenia komisji. Słuszne jest 

przytoczone przez wójta stanowisko Głównego Geodety Kraju dotyczące braku możliwości 

stosowania systemu mieszanego przy nadawaniu adresów, jednak mieszkaniec zapytał, 

dlaczego wobec tego nie nadaje się ulic w Ciekotach, czy w Mąchocicach. Mieszkaniec dodał, 

że nie jest przeciwnikiem nadawania nazw ulic, ale w jego ocenie to niewłaściwy moment dla 

przedsiębiorców. W odniesieniu do konsultacji społecznych, mieszkaniec zgadza się  

z Przewodniczącym Rady i Mecenasem, że takiego obowiązku nie ma. Ale jeżeli już takie 

konsultacje zostały uregulowane to powinny być, bo na tym polega samorządność. 
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W odpowiedzi, radny Filipowicz wyjaśnił, że uwagi mieszkańca może są słuszne, ale dyskusja 

dotyczy samej nazwy Diamentowa, której część radnych nie chce zaakceptować. 

Mieszkaniec gminy (2) zabrał głos informując, że występuje jako mieszkaniec osiedla  

i wspólnoty jednego z bloków. Mieszkaniec przedstawił historię dotyczącą podjętych przez 

niego działań w sprawie konsultacji nazwy ulicy i głosy mieszkańców w tej sprawie. Większość 

osób, z którymi rozmawiał – nie chce żadnej ulicy argumentując to późniejszym zamieszaniem, 

rozpoznawalnością dotychczasowego adresu. Mieszkaniec przedstawił proporcje ilości osób, 

które brały udział w konsultacjach i osób, które podpisały się pod sprzeciwem w sprawie 

nadania nazwy ulicy i poprosił o uwzględnienie tego głosu społecznego.  

Ad wocem głosu mieszkańców, Wójt Gminy wyjaśnił, że pismo w sprawie sprzeciwu było od 

początku znane radnym, ponieważ zostało podpięte w materiałach. Wójt wyjaśnił, że 

zdecydował się uwzględnić tę informację w uzasadnieniu, co jest potwierdzeniem otwartości 

urzędu. W odniesieniu do nadawania nazw ulic w Dąbrowie, Wójt poinformował, że od dwóch 

lat docierały sygnały dotyczące problemu z dotarciem do adresu np. prze kurierów i z prośbą  

o uporządkowane przez samorząd tego problemu. Wójt zaznaczył, że podjęte działania nie są 

przeciwko komukolwiek; zgodnie z przedstawionym pismem Głównego Geodety Kraju, 

prędzej czy później trzeba to będzie uporządkować. W kontekście pozostałych sołectw Wójt 

Gminy wyjaśnił, że przeprowadzenie całej procedury jest dla urzędu pracochłonne i kosztowne 

dlatego prowadzone jest etapowo, nie we wszystkich sołectwach w jednym czasie.   

Radny Tomasz Ksel zabrał głos informując, że na komisji brakowało tego głosu mieszkańców 

i podziękował za te głosy, które dzisiaj padły. Na komisji radny opierał się głównie na głosie 

radnych reprezentujących tych mieszkańców i dodał, że ze swojej strony przychyla się do głosu 

radnego Filipowicza. Ponieważ na tę chwilę jest to chyba najlepsze rozwiązanie w tej sytuacji. 

Radny Ryszard Piotr Szymczuch zabrał głos informując, że wprowadzenie ulic w Dąbrowie 

nastąpi prędzej czy później. Czas nie robi tu różnicy, a nadanie nazw ulic pomoże. Radny podał 

za przykład sołectwo Mąchocice Kapitulne, gdzie wprowadzono ulice i uporządkowano 

numery budynków i wyjaśnił, że argumenty dotyczące przesyłek są chybione, ponieważ 

nawigacja doprowadza na miejsce (granica błędu to około 30 m).   

Przewodniczący Rady poinformował, że na terenie gminy mieszka o urodzenia i wie, że 

miejscowość Dąbrowa składa się z przysiółków (Kolonia, Dąbrowa -Osiedle, Łąki, Koszarka). 

Przewodniczący wyjaśnił, że do tej pory uważał, że Dąbrowa Osiedle to teren domków 

jednorodzinnych przy starej piekarni, a dziś na sesji padło stwierdzenie, że to bloki przy 

numerach 340. To utwierdza w przekonaniu, że nazwy ulic powinny być wprowadzone.  

Przewodniczący Rady wyjaśnił, że jeżeli rani zdecydują się głosować przeciwko nazwie, celem 

szerszej konsultacji, to może przychylić się do tego pomysłu.  

Rany Doleziński poinformował, że również przychyla się do pomysłu konsultacji nazwy w tym 

obszarze.  

Brak kolejnych głosów w dyskusji. 

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa negatywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie nadania nazwy ulicy w obrębie Dąbrowa, gmina Masłów.  

Wyniki głosowania 

ZA: 2, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (2) 

Stanisław Doleziński, Ryszard Jan Filipowicz 

PRZECIW (9) 

Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Wojciech Haba, Tomasz Ksel, Janusz Obara, 

Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis 

Uchwała nie została podjęta. 

 

h) w sprawie nadania nazwy ulicy w obrębie Dąbrowa, gmina Masłów 

Monika Dolezińska-Włodarczyk – Zastępca Wójta Gminy Masłów omówiła szczegółowo 

projekt uchwały dotyczący propozycji nadania nazwy ulica Jodłowa. 

Mieszkaniec gminy (1) poprosił o zwrócenie uwagi na staranność głosowania, w związku  

z poprzednim głosowaniem, gdzie radni powiedzieli, że są „przeciw” a głosowali „za”. 

Mieszkaniec poprosił, by współpraca radnych z mieszkańcami była szersza, również w kwestii 

konsultacji, gdyż brak jest kontaktuj z radnymi z Dąbrowy.  

Radny Tomasz Ksel również odniósł się do poprzedniego głosowania informując, że nie wie  

o co w tym wszystkim chodzi, skoro radni proszą o głosowanie „przeciw”, a sami głosują „za”. 

Radny zadeklarował, że w związku z tym, w kolejnych głosowaniach dotyczących nadania 

nazw ulic w Dąbrowie – wstrzyma się od głosu.  

Radny Andrzej Pedrycz zabrał głos informując, że radni mają prawo głosować zgodnie ze swoją 

wolą i zaapelował do radnych o niekomentowanie tego faktu. 

Radny Ryszard Jan Filipowicz zabrał głos informując, że głosował zgodnie z tym jak głosował 

na komisji. 

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Władysław Zegadło wyjaśnił, że wyniki głosowań 

nie powinny być komentowane na sesji, ponieważ nie są przedmiotem dyskusji. 

Radny Tomasz Ksel wyjaśnił, że tłumaczył się ze swojego głosu i nie ocenia głosowania 

innych. 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął dyskusję w tym punkcie.  

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Andrzej Kułak, Artur Maciej 

Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr 

Władysław Zegadło 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Tomasz Ksel 

Uchwała nr XLVIII/488/2022 w sprawie nadania nazwy ulicy w obrębie Dąbrowa, gmina 

Masłów została przyjęta. 
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i) w sprawie nadania nazwy ulicy w obrębie Dąbrowa, gmina Masłów 

Zastępca Wójta Gminy Masłów Monika Dolezińska-Włodarczyk przedstawiła projekt uchwały 

dotyczący nadania nazwy – ulica Kwiatowa. 

Nie zgłoszono uwag w tym punkcie. 

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa pozytywnie oceniła 

projekt uchwały.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Andrzej Kułak, Artur Maciej 

Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr 

Władysław Zegadło 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Tomasz Ksel 

Uchwała nr XLVIII/489/2022 w sprawie nadania nazwy ulicy w obrębie Dąbrowa, gmina 

Masłów została przyjęta. 

 

j) w sprawie nadania nazwy ulicy w obrębie Dąbrowa, gmina Masłów 

Temat omówiła Zastępca Wójta Gminy Masłów Monika Dolezińska-Włodarczyk. 

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa negatywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie nadania nazwy ulicy w obrębie Dąbrowa, gmina Masłów.  

Wyniki głosowania 

ZA: 0, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (9) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Ryszard Jan Filipowicz, Wojciech Haba, Janusz 

Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław 

Zegadło 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Mateusz Jan Fąfara, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej 

Kułak, Artur Maciej Lis 

Uchwała nie została podjęta. 

 

k) w sprawie nadania nazwy ulicy w obrębie Dąbrowa, gmina Masłów 

Zastępca Wójta Gminy Masłów Monika Dolezińska-Włodarczyk przedstawiła projekt 

uchwały. 

Brak głosów w dyskusji. 
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Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Andrzej Kułak, Artur Maciej 

Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr 

Władysław Zegadło 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Tomasz Ksel 

Uchwała nr XLVIII/490/2022 w sprawie nadania nazwy ulicy w obrębie Dąbrowa, gmina 

Masłów została przyjęta. 

 

l) w sprawie nadania nazwy ulicy w obrębie Dąbrowa, gmina Masłów 

Monika Dolezińska-Włodarczyk – Zastępca Wójta Gminy Masłów przedstawiła projekt 

uchwały.  

Nie zgłoszono uwag w tym temacie. 

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa zaopiniowała 

pozytywnie propozycję nadania nazwy ul. Zacisze. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Andrzej Kułak, Artur Maciej 

Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr 

Władysław Zegadło 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Tomasz Ksel 

Uchwała nr XLVIII/491/2022 w sprawie nadania nazwy ulicy w obrębie Dąbrowa, gmina 

Masłów została przyjęta. 

 

m) w sprawie nadania nazwy ulicy w obrębie Dąbrowa, gmina Masłów 

Monika Dolezińska-Włodarczyk – Zastępca Wójta Gminy Masłów przedstawiła projekt 

uchwały. 

Nie zgłoszono uwag w tym punkcie. 

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa zaopiniowała 

pozytywnie propozycję nadania nazwy ul. Źródlana. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 
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Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Andrzej Kułak, Artur Maciej 

Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr 

Władysław Zegadło 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Tomasz Ksel 

Uchwała nr XLVIII/492/2022 w sprawie nadania nazwy ulicy w obrębie Dąbrowa, gmina 

Masłów.  

 

n) w sprawie nadania nazwy ulicy w obrębie Masłów Pierwszy, gmina Masłów 

Inspektor ds. gospodarki lokalami Ewa Nogalska omówiła projekt uchwały. 

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa zaopiniowała 

pozytywnie propozycję nadania nazwy ul. Chabrowa. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr 

Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

Uchwała nr XLVIII/493/2022 w sprawie nadania nazwy ulicy w obrębie Masłów Pierwszy, 

gmina Masłów. 

 

o) w sprawie nadania nazwy ulicy w obrębie Masłów Pierwszy, gmina Masłów  

Projekt przedstawiła Ewa Nogalska – Inspektor ds. gospodarki lokalami. 

Nie zgłoszono uwag w tym punkcie. 

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa zaopiniowała 

pozytywnie omawiany projekt. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr 

Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

Uchwała nr XLVIII/494/2022 w sprawie nadania nazwy ulicy w obrębie Masłów Pierwszy, 

gmina Masłów została podjęta. 

 

p) w sprawie przekazania do nieodpłatnego używania sieci wodociągowej w miejscowości 

Wola Kopcowa ul. Podmasłowie gm. Masłów 
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Ewelina Dąbrowska - Referent ds. wodociągów i kanalizacji oraz gazyfikacji gminy 

przedstawiła projekt uchwały. 

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja do Spraw Inwestycji pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr 

Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

Uchwała nr XLVIII/495/2022 w sprawie przekazania do nieodpłatnego używania sieci 

wodociągowej w miejscowości Wola Kopcowa ul. Podmasłowie gm. Masłów. 

 

r) w sprawie przekazania do nieodpłatnego użytkowania sieci kanalizacji sanitarnej 

w miejscowości Wola Kopcowa ul. Podmasłowie gm. Masłów 

Ewelina Dąbrowska - Referent ds. wodociągów i kanalizacji oraz gazyfikacji gminy 

przedstawiła projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag. 

Komisja Budżetu i Finansów zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 

Komisja do Spraw Inwestycji pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr 

Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

Uchwała nr XLVIII/496/2022 w sprawie przekazania do nieodpłatnego użytkowania sieci 

kanalizacji sanitarnej w miejscowości Wola Kopcowa ul. Podmasłowie gm. Masłów.  

 

s) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

Skarbnik Gminy Masłów Małgorzata Kumór przedstawiła projekt uchwały. 

Brak głosów w tym punkcie. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy zaopiniowała pozytywnie 

omawiany projekt. 

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa zaopiniowała 

pozytywnie projekt uchwały. 

Komisja do Spraw Inwestycji pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt. 

Wyniki głosowania 



Strona 15 z 16 

 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr 

Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

Uchwała nr XLVIII/497/2022 w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy została przyjęta.  

 

t) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłów na lata 2022 

– 2029 

Małgorzata Kumór – Skarbnik Gminy Masłów omówiła projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy pozytywnie zaopiniowała 

omawiany projekt. 

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa zaopiniowała 

pozytywnie ten projekt.  

Komisja do Spraw Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr 

Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

Uchwała nr XLVIII/498/2022 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Masłów na lata 2022 – 2029 została przyjęta. 

 

u) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Wójta Gminy Masłów 

porozumienia w sprawie przejęcia zadania zarządzania drogami o znaczeniu 

lokalnym (gminnym) 

Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato poinformował, że podobną uchwałę podejmowała Rada na 

ostatniej sesji. Jednak z uwagi na błąd, który się wkradł istnieje potrzeba skorygowania tej 

treści.   

Inspektor ds. drogownictwa Jarosław Rutczyński przedstawił projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag w tym punkcie. 

Komisja Budżetu i Finansów po przedstawionych wyjaśnieniach, pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

Komisja do Spraw Inwestycji pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
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ZA (15) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr 

Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

Uchwała nr XLVIII/499/2022 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Wójta Gminy 

Masłów porozumienia w sprawie przejęcia zadania zarządzania drogami o znaczeniu lokalnym 

(gminnym) została podjęta jednogłośnie. 

 

7. Informacje i ogłoszenia 

Zastępca Wójta Gminy Masłów Monika Dolezińska-Włodarczyk zwróciła się z apelem 

dotyczącym zgłoszeń do Centralnej Ewidencji Emisyjności Budynków (CEEB) przez te osoby, 

które nie wywiązały się jeszcze z tego obowiązku. Pani Wicewójt wyjaśniła, że trwają prace 

legislacyjne związane z wprowadzeniem nowego dodatku dla gospodarstw domowych, które 

opierają się na danych zawartych w systemie CEEB. Deklaracje składane do urzędu są 

przekazywane do systemu na bieżąco.  

Brak kolejnych głosów w tym punkcie.  

 

8. Zakończenie obrad 

W związku z wyczerpaniem tematyki obrad Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr 

Władysław Zegadło podziękował za udział w XLVIII sesji Rady Gminy Masłów i zamknął 

obrady.  

 

 

Przewodniczący Rada Gminy Masłów 

Piotr Zegadło    

 

Przygotował(a): Joanna Synak 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


